
FAU MØTE 17.01.23 
 
Oppmøte 
Fra skolens ledelse: rektor Sissel  
Fra foreldrerepresentantene 

8a 8b 8c   8f  
9a  9c 9d 9e 9f 9g 
10a 10b 10c 10d 10e 10f  

 
1. Informasjon fra skoleledelsen ved rektor. 

1.1 Elevundersøkelser 
1.1.1 Resultatene fra årets elevundersøkelse er ikke kommet fra udir.no 

1.2 Øknomomi 
1.2.1 Regnskap: 2022 ser ok ut. 
1.2.2 Budsjett: 2023 er stramt, men ser greit ut foreløpig. Lite penger til å kjøpe inn noe 

ekstra. 
1.3 Rehabilitering/flytting 

1.3.1 Rektor orienterte om fremdrift, hvor det er mye som er uklart. Oppstart er ikke 
fastsatt. Det kom om spørsmål om støy og risiko, og rektor vil etterspørre 
informasjon fra utbygger ASA (Avdeling for skoleanlegg) om dette. FAU ved Irina S. vil 
sende brev til ASA ift. om mulighet for å få paviljoner (brakker) tidligere enn det som 
er planlagt. 

1.4 Dysleksivennlig skole 
1.4.1 Dysleksivennlig skole er kommet inn i strategisk plan; skolen har hatt møte med 

Dysleksivennlig skole og jobber for sertifisering. Det er 10 punkter som må innfris for 
sertifisering. Skolen antar at dette vil ta ca. 3 år. Kompetanseheving er i gang. Særlig 
oppstart 8. trinn må risikovurderes ift. læringsmiljø, som er ett av kriteriene. Det må 
følges bedre med ved sammensetning av klasser. Én av klassene tok opp at de gjerne 
vil ha foreldremøte knyttet til situasjon for elever med dysleksi og læringsmiljøet. 

1.5 Jobbskygging/arbeidsuke 
For 8. trinn: 22-25. Det blir arbeidsuke 2-3 dager for 9. trinn. På samme tid (dette er fordi 10. 
trinn har eksamen da). FAU oppfordrer skolen til å sende ut informasjon om elever som står 
uten en jobbskyggedag eller arbeidsukedager i god tid, slik at det blir lettere for andre 
foreldre å eventuelt ordne for flere.  

1.6 Vinteraktivitetsdag: pga. usikre snøforhold blir det påmelding til aktiviteter i løpet av uke 4, 
og så vil skolen arrangere dagen på kort varsel når det faktisk er snø. Planen er korken og 
felles lunch.  

1.7 Foreldremøter: Lærerne på 8. og 9. trinn vil bli bedt om å invitere klassekontakter og FAU-
kontakter om et formøte før foreldremøtet, for å diskutere hva som bør tas opp i 
foreldremøtet, særlig med tanke på elevmiljø og læringsmiljø. Hvordan kan foreldre bidra i 
forhold til klassemiljøet. Ønskelig å gjøre det litt mindre personavhengig i forhold til 
aktiviteter i klassen. Hva er spillereglene i forhold til bursdag etc. I 8 trinn er det ønskelig med 
et ekstra foreldremøte. 
 

2. Skoleball 

Det er et forslag om å undersøke «kjolebyttemarked» ved Ris skole, for eventuelt å prøve å få til det 
ved Midtstuen.  

  



3. Registrering i Brønnøysund 

Vi er nå registrert med organisasjonsnummer. Det betyr at FAU kan søke om støtte, stipender mm. 

4. Status SMU 

Det har ikke vært møte dette skoleåret. Veronica sjekker med rektor. 

5. Runde fra arbeidsutvalgene 
5.1 Natteravnene 

Dårlig start på høsten, men det er bedre oppmøte nå. Vaktene er fylt opp i første kvartal. 
Viktig at alle tar vaktene sine. Pass på: utekontaktene melder om at det er lettere tilgang på 
narkotika nå.  

5.2 Ballkomité 
Har hatt møte med skolen.  
5.2.1 Foreldrevakt. Alle foreldre som har en elev på ballet må stille opp denne kvelden, 

med én voksen per elev, og det blir satt opp en liste med oppgaver. Dersom en elev 
ikke skal på ballet, trenger foresatte ikke å stille, men må gi beskjed om det.  

5.2.2 Avslutning ball. Alle elever skal hentes av en voksen.  
5.2.3 DJ. Elevene vil gjerne ha tips om noen som kan være (en god) DJ, uten å få godt 

betalt for det. Det er en mulighet å spørre fjorårets kull. 
5.3 MSV – Midtstuens skoles venner 

Trafikalt grunnkurs, fem kurs, er i gang. Så godt som fullbooket. Nb: kursene går på Røa. 
Båtførerkurs og jegerprøven utgår av ulike grunner.  

5.4 Miljø og sosialt 
Arrangerer sosial happening for 8. og 9. trinn med økonomisk støtte fra MSV. Forslag om å 
servere brus og pizza i år kontra brus og godteposer i fjor. 

11. Neste FAU møte 
 
Neste FAU-møte blir: tirsdag 14. mars. kl. 18. 
Siste møte i dette skoleåret blir: tirsdag 9. mai kl. 18.  
Det vil etter FAU møte bli holdt arbeidsutvalgsmøter.  
 
Eventuelt, saker til neste gang. 
 

o Årshjul for FAU 
o Lister over FAU repr. må komme raskere på plass fra skolen og være mer korrekt enn hva som 

er tilfelle pt. Er det mulig at lærerne registrerer dette i foreldremøte på et fellesområde for 
lærere i onenote?  

o Status sosiale aktiviteter 
o Se på mulighet for at klassetur betales av FAU og blir satt i system av skolen. Alla som 

Hovseter skole gjør det. Her må det innhentes mer informasjon. 
  


